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Geachte leden van de raad, 
 
Via de raadsbrief van 18 december 2024 en raadsmemo van 7 januari 2025 bent u geïnformeerd over 
de uitvraag met betrekking tot het toekomstig gebruik van sportpark Wesley Sneijder aan de 
Thorbeckelaan. Deze uitvraag is breed verspreid, onder andere naar alle Utrechtse 
voetbalverenigingen en naar partijen die zich in een eerder stadium al hadden gemeld als potentiële 
gebruikers. Met een aantal bestaande voetbalverenigingen hebben we actief de mogelijkheden 
verkend voor een eventuele verhuizing naar sportpark Wesley Sneijder. Met deze brief informeren wij 
u over de uitkomst van de uitvraag en het verdere vervolg. 
 
De bal gaat weer rollen in Ondiep 
We zijn trots te melden dat een nieuwe voetbalvereniging, VV Ondiep Vooruit, met enthousiasme en 
positieve energie toewerkt naar een start op sportpark Wesley Sneijder in het seizoen 2025/2026. 
Geïnteresseerden konden tot uiterlijk 1 februari 2025 hun voorstel indienen bij de gemeente Utrecht. 
Tijdens de selectieprocedure heeft VV Ondiep Vooruit een overtuigende indruk achtergelaten op de 
beoordelingscommissie. Ook SportUtrecht heeft een positief advies uitgebracht over de nieuwe 
vereniging. 
 
VV Ondiep Vooruit wil een vereniging zijn voor alle doelgroepen, maar zeker voor de jeugd in Ondiep. 
De vereniging heeft een duidelijke gedachte over op welke manier leden een actieve bijdrage moeten 
gaan leveren en hoe ze voldoende vrijwilligers gaan werven. VV Ondiep Vooruit richt zich niet alleen 
op het organiseren van voetbalactiviteiten op sportpark Wesley Sneijder, maar ook op verbinding met 
de wijk. Samen met maatschappelijke organisaties wil de vereniging van het sportpark een bruisende 
ontmoetingsplek maken, waar niet alleen leden van de vereniging, maar ook andere (groepen) 
inwoners terecht kunnen voor sport- en andere activiteiten. Dit sluit aan op onze ambitie om het 
sportpark zo breed en maatschappelijk mogelijk te benutten. Om dit te realiseren, heeft de gemeente 
meerdere bijeenkomsten georganiseerd met betrokken maatschappelijke partijen. De verschillende 
maatschappelijke partners en de vereniging zijn in overleg hoe dit vorm te geven. We denken als 
gemeente mee over hoe dit op een goede manier gecoördineerd kan worden.  
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We zijn samen met de vereniging druk bezig met het afsluiten van de verschillende 
gebruiksovereenkomsten en contracten. Belangrijk hierbij is de verwerving van de kantine, de 
lichtmasten en het kassahok. De aankoop hiervan hopen we binnenkort te kunnen afronden. Bij de 
verhuur van de kantine verkennen we ook hoe we maatschappelijke partijen in de wijk het best van 
het sportpark en de kantine gebruik kunnen laten maken. We verwachten dat VV Ondiep Vooruit 
vanaf september, wanneer het voetbalseizoen 2025/2026 start, op het sportpark voetbalt. 
 
Samenwerking met de stad 
In oktober hebben we een uitvraag gedaan onder buurtbewoners over het toekomstige gebruik van 
Sportpark Wesley Sneijder. De uitvraag is zowel fysiek als digitaal verspreid onder 7300 huishoudens. 
In totaal vulden 313 mensen de enquête in, voornamelijk omwonenden en bezoekers. Uit de reacties 
blijkt dat veel mensen het sportpark zien als een plek voor zowel sport als ontmoeting in de buurt. Er 
is brede steun voor jeugdvoetbal, andere sporten en activiteiten voor ouderen, zoals bewegen en 
sociale bijeenkomsten. Belangrijke aandachtspunten zijn veiligheid, goede bereikbaarheid en de 
betrokkenheid van omwonenden. De plannen en ideeën van VV Ondiep Vooruit sluiten goed aan bij 
de wensen van de buurtbewoners. 
 
Vervolgstappen 
VV Ondiep Vooruit werkt inmiddels hard om na de zomer het voetbalseizoen 2025/2026 te kunnen 
starten op sportpark Wesley Sneijder. Dit betekent onder andere dat de club officieel opgericht en 
ingeschreven moet worden bij de KNVB. Een voorwaarde voor inschrijving is dat de nieuwe 
vereniging minimaal 60 leden heeft. We hebben alle vertrouwen in een goede opstart door VV Ondiep 
Vooruit en ondersteunen hen hierbij, samen met de KNVB en Sport Utrecht, zo goed mogelijk. 
 
Voor de zomer van 2025 zullen wij u verder informeren over de voortgang. Voor nu wensen wij VV 
Ondiep Vooruit veel succes met het opstarten van hun vereniging.  
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Utrecht, 
 
 
 
de secretaris,     de burgemeester, 
 


